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25 anys de Fira ! ! !

Tant a prop i tant lluny... Records dels estris del pagès.

La senalla plena
d ’ a v e l l a n e s
plegades a mà.
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Confirmo la veracitat de la notícia apareguda en els mitjans de comunicació sobre les converses amb
una important empresa del sector agroalimentari, que utilitza la fruita seca com a matèria primera,
puntera a nivell estatal, per tal de facilitar-li la implantació a Riudoms.

Aquesta és una de les vàries empreses que ens han demanat la col·laboració municipal per traslladar-
se a Riudoms.

Són empreses que:

· comporten un nombre elevat de llocs de treball

· no causen conflictivitat en el medi ambient

· generen un elevat valor afegit

· volen venir a Riudoms perquè valoren positivament les condicions del municipi, en comparació amb
d’altres pobles competidors.

· tothom desitja que inverteixin en el seu terme municipal.

Cada una d’elles necessita vàries hectàrees de terreny, per la qual cosa ha de ser l’administració municipal
qui els doni una solució raonable. Si a una empresa que necessita 20 o 30 mil metres quadrats li dones
solament l’opció de comprar-los al mercat privat, és quasi igual com dir-li que no vingui a Riudoms i que
busqui en un altre poble, perquè l’elevat cost econòmic de l’operació fa quasi inviable la inversió.

Per aquesta causa el govern de l’ajuntament impulsem un polígon públic. El sòl industrial públic permet
fer una política de captació atractiva i seleccionadora de les empreses, sense especulació, pagant
bons preus als propietaris de les finques i venent a les empreses a preu de cost (compra + urbanització) a
canvi d’obtenir per al poble el benefici dels llocs de treball i dels impostos anuals (contribució-IBI, IAE, etc.).

Nosaltres donem facilitats a les empreses procurant oferir condicions més avantatjoses que altres
municipis competidors en l’atracció d’inversions.

El projecte és tan positiu i necessari que compta amb el total recolzament polític, tècnic i jurídic de
la Generalitat de Catalunya, segons que ho hem constatat al més alt nivell, fa pocs dies.

Un parell d’informacions poden facilitar la comprensió de la bondat del projecte.

1. La Cooperativa ha fet unes instal·lacions modernes que han millorat l’accés i la rapidesa de
descàrrega i el tractament dels fruits. Una part important de la inversió s’ha finançat gràcies a la
venda de solars d’una promoció urbanística. Els associats gaudeixen de millors condicions, tenen
millor servei i no han hagut de posar diners de la seva butxaca. El poble ve a ser com una cooperativa
de més de 5.000 «socis», que podrà fer més inversions de millora i manteniment amb els recursos
econòmics provinents dels impostos de les empreses que s’instal·lin en el polígon públic.

2. A nivell tributari, heu de saber que una o dues empreses d’aquestes dimensions, paguen uns
impostos anuals equiparables a l’import que recapta l’ajuntament per la contribució rústica de tot el
terme municipal (uns 68.000 euros cada any).

Tots volem disposar de més i millors equipaments, que els serveis públics siguin de baix cost.
Volem places suficients a la llar d’infants, vivendes de protecció, més instal·lacions esportives, piscina
coberta, noves pistes i camps d’esports, més equipaments culturals, amb teatre inclòs, ampliació de la
biblioteca, més equipaments socials, nous espais per a la gent gran i per al jovent, sala de festes, que
l’escola de música es mantingui en la trajectòria ascendent, la renovació de tots els carrers del nucli antic,
festes lluïdes i gratuïtes i una llarga llista de necessitats, però, tot això com es paga?

Tot és molt desitjable de tenir, però per fer-ho realitat i per mantenir-ho en funcionament, calen molts diners
cada any. Qui els paga? Les famílies? Les petites empreses locals? Els usuaris dels serveis? Apujant les
contribucions a tothom? O facilitant que algunes empreses importants vinguin a Riudoms?.

Nosaltres optem per l’última opció: l’arribada d’empreses.

                                                          Josep M. Vallès i Jové, alcalde
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Millores

al col·legi
L’Ajuntament de Riudoms està construint un ascensor
al CEIP Beat Bonaventura, per tal d’adequar les
instal·lacions del centre a la Llei de Promoció de

l’accessibilitat i supressió de barreres

arquitectòniques i d’aprovació del codi

d’accessibilitat.

L’actuació consisteix en la realització de l’obra civil i
mecànica per a la instal·lació d’un ascensor hidràulic.
Aquest s’està instal·lant al pati central cobert, cosa que
implica una obra civil més reduïda i un accés a totes les
plantes d’una manera fàcil i directa.

El projecte té un pressupost de 39.124 euros, un termini
d’execució d’un mes i està sent realitzat per l’empresa
Obras i Mejoras, SA.

L’ascensor eliminarà tots
els obstacles.

Subhasta de solars urbans
El Ple de l’Ajuntament, en la sessió que va tenir lloc el dia 11 d’agost de 2005,
va aprovar inicialment el plec de condicions econòmico-administratives per a
l’alienació, mitjançant subhasta de tres solars:

1. Un solar de propietat municipal, situat a la cantonada entre el carrer de la
Sardana i el carrer de Salvador Espriu, dins l’àmbit del Pla Parcial Residencial
3 «La Mola», integrant del patrimoni municipal del sòl, amb la finalitat de
construir quatre habitatges unifamiliars d’acord amb la normativa urbanística.
Solar amb una superfície total de 1.049,60 m2. Caldrà practicar segregació.
Característiques de l’habitatge: habitatge unifamiliar en filera d’ús residencial
amb una edificabilitat total de 713,73 m2 de sostre ( PB + 1PP). El tipus de
licitació es fixa en 286.000 euros (sense IVA), per tot el solar.

2. Un solar de propietat municipal, situat al carrer de Molins Nous, dins l’àmbit
del Pla Parcial Residencial 4 «Font Nova», amb la finalitat de construir un edifici
plurifamiliar de 6 habitatges i locals comercials d’acord amb la normativa
urbanística del sector. Solar amb una superfície total de 479,30 m2 i una
edificabilitat total de 758,83 m2.  Parcel·la número 1 del projecte. El número de
plantes és PB + 2PP, amb una profunditat edificable de 12 m (en totes les
plantes). El tipus de licitació es fixa en 492.000 euros (sense IVA), per tot el solar.

3. Un solar de propietat municipal, situat al carrer de la Mercè Rodoreda, dins
l’àmbit del Pla Parcial Residencial 4 «Font Nova», amb la finalitat de construir un
edifici plurifamiliar de 4 habitatges i locals comercials d’acord amb la normativa
urbanística del sector. Solar amb una superfície total de 362,30 m2 i una
edificabilitat total de 678,25 m2. Parcel·la número 3 del projecte. El número de
plantes és PB + 2PP, amb una profunditat edificable de 12 m (en totes les
plantes). El tipus de licitació es fixa en 439.000 euros (sense IVA), per tot el solar.

Termini: fins el dia 27 de setembre per a presentar tota la documentació, de
10 a 14 hores a les Oficines de l’Ajuntament de Riudoms.

Per a més informació podeu trucar als telèfons 977 85 08 88 o 977 85 03 50,
o també podeu consultar el web www.riudoms.org. Plànol de localització dels solars que es subhastaran.
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LaLaLaLaLa Fira de l’Avellana Fira de l’Avellana Fira de l’Avellana Fira de l’Avellana Fira de l’Avellana ... ... ... ... ...
Amb l’objectiu de promoure l’avellana, l’agricultura en general, Riudoms i
Catalunya, els dies 12, 13, 14 i 15 d’agost de 2005, va tenir lloc la 406a Fira de

Sant Llorenç i 25a Fira de l’Avellana de Riudoms.

Després de la celebració del 9è curs de la Cuina de l’Avellana amb la
participació d’Òscar Garcia-Abadillo, Salvador Gras, Carles Domingo i Jaume
Solé, i de les Jornades Tècniques, amb la visita a l’empresa Arboreto, les
xerrades: «Reglamentacions bàsiques en la producció agrícola», «El nou
pagament únic el sector de l’oli» i «Tast comentat d’olis d’oliva verges», el
programa d’actes va continuar divendres 12, a dos quarts de nou del vespre
amb la inauguració oficial de la Fira a càrrec del President de la Diputació de
Tarragona, Sr. Joan Aregio, com a acte de reconeixement de la Fira cap a la

Diputació de Tarragona per la seva ajuda al llargs de tots aquests anys. Durant
l’acte inaugural, celebrat a la Llar de Jubilats, es va fer un homenatge als
directors que ha tingut la Fira al llarg d’aquest 25 anys: Sergi Saladié, Joan M.
Claveguera, Marc Torres, Josep Abela, Ramon Margalef i Eudald Salvat. A
continuació les autoritats i convidats van fer un recorregut per la Fira,
acompanyats per la Colla Gegantera de Riudoms amb els seus gegants i nans.

Les activitats de dissabte 13, van començar a les deu del matí amb el torneig
de natació per a cursetites, organitzat per Amics de Riudoms.

A les quatre de la tarda va començar la 5a Caminada Popular Riudoms-
Puigcerver-Riudoms, organitzat pel CERAP, amb un recorregut total de 35
quilòmetres, en la qual hi hagué uns 75 inscrits. Tots els assistents van ser
obsequiats amb una samarreta de l’edició d’enguany de la fira.

Com cada dia, a partir de les sis de la tarda, es va obrir el recinte firal i, amb
sortida cada hora, es van dur a terme «Les passejades d’Antoni Gaudí». Es
tracta d’un recorregut amb carruatge que ressegueix la ruta que feia Antoni
Gaudí. Una passejada guiada amb visita al Mas de la Calderera i a la Casa
Gaudí. Aquesta activitat es va dur a terme tant dissabte com dilluns.

A partir de les set de la tarda, els visitants més menuts van poder fer una petita
passejada amb ponis pel pati de les Escoles Velles.

La jornada festiva va continuar molt animada amb una cercavila i una posterior
actuació castellera, amb els Xiquets de Reus que van completar el 5 de 7,
el 3 de 7, el 2 de 6 i un pilar de 5.

Les havaneres van arribar a la Fira de la mà del grup Canya Dolça a les deu
del vespre. A la mitja part de l’actuació els assistents van degustar el tradicional
rom cremat.

Per als que volien continuar la festa fins tard, dissabte pogueren triar entre
dues possibilitats de gresca diferents. D’una banda, el Festival Sala Gaudí,
organitzat pels Kintos 2005. Aquest acte s’ha inclòs enguany dins la Fira per
primera vegada i va portar la música disco fins ben entrada la matinada a la
Sala Gaudí. La segona opció va ser el Ball de nit, gratuït, amb l’«Orquestra
Europa», al Parc de Sant Antoni, amb una gran assistència de públic.

Diumenge 14, a dos quarts de nou del matí amb l’«anar a mar», una expressió
molt popular entre els riudomencs més grans. Antigament el fet d’anar-se a
banyar a mar es reservava pels dies especials, com ara el diumenge de la
Fira. L’entitat Amics de Riudoms ha recuperat aquesta tradició que enguany
ha comptat amb participants que s’hi han desplaçat a peu, a cavall o amb
carruatge, acompanyants pel gegant Antoni Gaudí, que ha fet tot el recorregut
caminant. Els assistents, que podien vestir la samarreta de la fira, o bé
vestits de bany d’època, un cop arribats a la platja van esmorzar.

A les dotze del migdia a la Cooperativa Agrícola, Unió de Pagesos va fer la
xerrada «El paper dels espais agraris en àrees de forta pressió urbana»,
que va tancar les Jornades Tècniques de formació agrícola que cada any
tenen lloc en el marc de la Fira de l’Avellana. A continuació es van lliurar els
guardons del 7è concurs del conreu de l’avellaner.

Foto de record dels
directors de la Fira de
l’Avellana.

Visita al Mas de la Calderera.

L’estand dels Pagesos de Riudoms.

El futbol va tornar a ser el protagonista de la Fira de l’Avellana. A dos quarts de
sis de la tarda es va disputar un partit de futbol d’exhibició entre els Veterans
del CD Riudoms. A les sis de la tarda, es va disputar el partit entre el Club
Deportiu Riudoms i el CF Reddis, que va guanyar l’equip local per 1-0.

A continuació va tenir lloc la 1a Cursa popular de cavalls de la Fira de
l’Avellana, amb una important assistència de públic, organitzada per les
Quadres Julivert de Riudoms. La cursa va tenir lloc als voltants de la pista
del camp de futbol de sorra.

Al final del partit, la foto de grup.
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... celebra les noces de plata

Lliurament de premis:

A les set de la tarda va tenir lloc una minicursa de relleus de portadors de
sacs d’avellanes amb la participació de l’Associació Esportiva Alba. Un
dels actes més populars de la fira és la prova de transport d’un sac
d’avellanes al coll de Riudoms, que enguany assolia la seva 22a edició. El
reusenc Carles Guillemat va ser el guanyador de la cursa, i s’emportava
així el primer lloc de la 3a combinada Reus-Valls-Riudoms. La cursa de
Riudoms va comptar amb 13 participants, alguns dels quals havien corregut
ja a les proves de la Fira de Reus i de la Firagost de Valls. Per primera
vegada, un riudomenc, Jordi Font Corts, va obtenir la tercera posició a les
proves de Reus i Valls, i en quedar quart a Riudoms, es va proclamar
tercer a la classificació final de la combinada.

A les nou del vespre es van lliurar els premis de la cursa de sacs, els premis del
concurs de fruites i verdures amb els reconeixements a la millor fruita, la millor
verdura i el producte més original i per acabar, es van donar els premis del
concurs de cartells, on es van presentar 42 treballs i en el qual l’obra guanyadora
ha anunciat la fira d’enguany. El guanyador va ser el tarragoní Sergi Jover.

A 2/4 d’onze es va inaugurar el c/ de La Solana i a continuació vam poder
escoltar l’«Antología de la Zarzuela» just abans del segon Gran Ball de la
Fira, també gratuït, amb la «Nova Orquestra». La gran assistència de públic
feia que el Parc de Sant Antoni oferís un aspecte esplèndid.

El darrer dia de la Fira va ser dilluns 15, amb l’obertura del recinte firal a les sis de
la tarda i, una hora més tard, amb ponis per els més petits. A dos quarts de vuit del
vespre, hi hagué una cursa de demostració de cotxes de radio-control a càrrec de
l’Associació d’Automodelisme RC de Reus, al pati de les Escoles Velles.

El final de festa es va acostar amb una cercavila a càrrec del grup de so New
Orleans, «Barcelona Hot Angels» i de la seva posterior actuació a l’escenari
del pati de les escoles. A dos quarts de deu de la nit va tenir lloc l’Acte de
Cloenda de la 25a Fira de l’Avellana, a càrrec de Josep M. Eguia, representant
del Departament d’Agricultura de Tarragona, i de Josep M. Vallès, president del
Patronat de la Fira de l’Avellana i alcalde de Riudoms. No va poder assistir a
l’acte, com indicava el programa, el director general de Desenvolupament Rural
del Departament d’Agricultura, Jordi Williams. A les deu del vespre hi hagué la
darrera actuació del grup «Barcelona Hot Angels» al Parc de Sant Antoni.

7è Concurs del
Conreu de l’Avellaner:

- 1r:  Joana Simeón

- 2n:  Rossend Bonet

- 3r:  Jaume Ferré

9è concurs de
Productes Agrícoles:

- Millor fruita: Jaume Papió

- Millor verdura: Pepito Gil

- Producte més original: Montse Bidó

Concurs de Cartells:

- 1r: Sergi Jover

- Premi local: Salvador Mestre

-     Premi juvenil: Albert Font
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Riudomencs a la cursa de sacs.

Curset de busseig a càrrec de l’entitat local Natura-Sub.

La canalleta també tenia el seu espai de diversió.

1a Cursa popular de cavalls de la Fira de l’Avellana.
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Enguany també, sopars a la fresca
Com ja és habitual en els darrers estius, diferents entitats i associacions
locals han anat realitzant diferents sopars a la fresca. El sopar de
l’Associació de Jubilats i Pensionistes el 16 de juliol, el Sopar de La

Fam a favor de Mans Unides el 30 de juliol, el sopar de la Lliga Contra el

Càncer el 6 d’agost i el sopar de socis d’Amics de Riudoms el 27 d’agost.
Tots ells van acollir un bon nombre de veïns, però en destaca l’emotivitat
del sopar d’Amics de Riudoms que celebrava el seu 25è aniversari, en el
qual es va fer un reconeixement públic a tots aquells que havien format
part de les diferents juntes directives.

Xerrada sobre la menopausa
El passat dia 22 de juny i dins el Cicle de Xerrades d’Educació Sanitària
varem comptar amb la participació de la Dra. M. Teresa Gavaldà

Pellicé, Llicenciada en Medicina, especialista en Obstetrícia i
Ginecologia, metge adjunt en l’ Hospital Universitari Sant Joan de Reus
que va fer una extraordinària intervenció sota el títol : “Quan arriba

la menopausa”,  per tal d’informar sobre diferents aspecte a tenir
present dins aquest període de la vida de tota dona. La menopausa
indica la data de desaparició de la menstruació. Gran part dels
problemes menopàusics es deuen a la baixada del nivell de les
hormones dels ovaris.

Una vegada més volem agrair a tots els professionals de la salut que
han col·laborat amb la Regidoria de Sanitat en educar a la població per
tal de poder gaudir d’una millor qualitat de vida.

Tanmateix, el passat dia 5 d’agost i amb la col·laboració d’ Amics de Riudoms
es va organitzar una xerrada a càrrec de la Dra. Encarna Mur, oncòloga de
l’Hospital Universitari Sant Joan de Reus sota el títol “El sol és font de

salut, però cal prendre’l amb cura”,  en què ens van fer unes
recomanacions internacionals de prevenció contra el càncer de pell.

II Torneig dels Titans 2005
Els dies 24, 25 i 26 de juny, es va celebrar a El Vendrell el II Torneig dels

Titans 2005 d’hoquei patins, en les categories d’infantil, juvenil i divisió
d’honor.

Es tracta d’un torneig entre equips formats per dos jugadors de pista i un
porter, que es disputa en una pista de reduïdes dimensions (24x14m) i
ubicada a l’aire lliure per ressaltar  l’espectacle.

En la categoria d’infantil van estar convocats els equips El Vendrell A, L’
Espluga de Francolí, Vila-seca, Tordera, El Vendrell B i el Reus Deportiu,
aquest últim format pels jugadors Antonio Guarque Duch, i pels

riudomencs Marc Villar Llao i Ramon Margalef Torrell (porter), i que van
quedar en el tercer lloc.

A l’esquerra de la
foto el Marc, a la
dreta l’Antonio i al
mig el Ramon.

Més de 100 riudomencs

marxen de colònies
Entre el 31 de juliol i el 7 d’agost, un centenar de riudomencs van anar
a les colònies que l’Esplai del Casal va organitzar a la casa Mas Batllori

de Pujals dels Cavallers (Pla de l’Estany). Des de fa més de trenta
anys, aquesta entitat ha organitzat multitud d’actes pels més joves del
poble, però sense cap mena de dubte, les colònies de cada estiu són
l’activitat estrella.

Des de molts mesos abans, l’equip de monitors de l’Esplai del Casal
Riudomenc va estar treballant per tal de tenir preparats els jocs d’aigua,
els tallers, les excursions, els esports, les vetllades, els jocs de nit, els
cants, les representacions teatrals, la piscina, el karaoke, el cinema,
els concursos, les nits de terror, la mascota, l’himne, etc. Tot això, ben
barrejat i combinat amb grans dosis d’emoció dóna com a resultat les
Colònies 2005.

Unes colònies representen moltes coses per tots aquells que hi van.
Per alguns d’ells és la primera vegada que marxen de casa sense
els pares, d’altres coneixen amics nous, d’altres aprenen a pelar la
fruita ells mateixos, uns altres es descobreixen com a excel·lents
actors de teatre, i d’altres tasten la satisfacció que representa regalar
els dies de vacances als nens a canvi d’un bon somriure.  En tot
cas, ningú queda indiferent i pares, fills i monitors recorden de
manera especial tot allò que van viure durant aquells dies d’estiu i
els engresca per a continuar participant de les activitats de l’Esplai

del Casal Riudomenc.

Per aquest curs s’inicia el
Programa de salut escolar

La varicel·la és una malaltia molt contagiosa que a Catalunya afecta a la
immensa majoria de les persones durant l’infància. Els nens que passen
la malaltia poden tenir manifestacions variables de major o menor
intensitat.

En els adults, la varicel·la no és tant benigna com en els nens.

Per aquests motius el Departament de Salut iniciarà el curs acadèmic
2005/2006 un programa de vacunació antivaricel·la als nens de 12 anys
d’edat que no hagin passat la malaltia ni hagin estat vacunats
prèviament. Per tal d’aconseguir una bona captació d’aquest col·lectiu
es vacunarà mitjançant el Programa de Salut Escolar a les escoles als
alumnes de 6è de primària. En aquest curs, també es realitza la
vacunació contra l’hepatitis A i B les que es poden administrar
simultàniament.

L’ objectiu d’aquest programa és immunitzar als nens susceptibles per
evitar que puguin tenir la varicel·la de grans. Per procedir a la vacunació
es demanarà l’autorització dels pares.

L’Esplai al complert es va fer la foto
abans de marxar.
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‘ EL FREIXE TORNA AL PLE
DEL MES D’AGOST ’

JOSÉ V. MIR I ARNER

GRUP MUNICIPAL DE CIU                     GRUP MUNICIPAL D’ERC-AM

 GRUP MUNICIPAL DEL PSC
MARC JUNIVART MOLONS

REGIDOR D’URBANISME

‘ EL GOVERN (CiU i PP) FA
MÈRITS PER MERÈIXER LA
REPROVACIÓ ’

El dia 11 d’agost es va celebrar un Ple
Extraordinari convocat pels partits de
l’oposició (PSC i ERC) per tractar les
al·legacions presentades per
associacions i particulars contra la
creació del Polígon industrial El Freixe
i per debatre una moció de reprovació
contra el Govern Municipal (CIU i PP)
per la seva actuació en tot aquest afer.

El primer punt, el de les al·legacions,
el vam incloure perquè les
associacions i particulars les havien
presentat entre els mesos d’abril i maig
i el Govern (CIU i PP) no les va voler
tractar al Ple ordinari del mes de Juliol,
gairebé tres mesos després que les
presentessin.

El segon, la moció de reprovació al
Govern, anava contra la forma d’actuar
en tot aquest afer en particular i al llarg
de la legislatura en general. La seva
conducta, en la tramitació del Conveni
pel desenvolupament del Polígon
industrial, ha estat marcada per la
voluntat d’amagar informació, no donar
còpia dels documents sol·licitats pels
afectats, demanar un informe jurídic a

En el Ple extraordinari del dia 11 d’agost
es van desestimar els 7 escrits
d’al·legacions als models de conveni i
d’estatuts del Consorci amb l’INCASOL
perquè, en la seva major part, es
referien a qüestions que no eren objecte
d’informació pública i unes altres eren
opinions subjectives dels al·legants,
que els integrants del Consorci no
compartim basant-nos en l’anàlisi
objectiu de la realitat. La desestimació
de les al·legacions va estar
assessorada pels serveis jurídics de
l’INCASÒL (Generalitat de Catalunya),
el qual està plenament identificat amb
aquest important projecte.

Cal dir que ni ERC ni PSC no havien
presentat cap al·legació, ni
suggeriment, ni aportació. Els regidors
de l’oposició van sol·licitar el Ple en un
intent d’agradar a la Plataforma. Durant
el Ple es va evidenciar la flagrant
contradicció de l’oposició política en un
tema tant important.

ERC a la campanya electoral del
2003, invocava la necessitat de
realitzar estratègies amb altres

poblacions per a la captació d’activitat
industrial. A la seva web del mes d’abril
de 2005, mostrava el seu entusiasme
per l’actuació que l’INCASÒL
impulsava entre Les Borges i
Riudoms i deien que l’Ajuntament de
Riudoms, «si bé inicialment va ser
reticent a formar part d’aquesta
actuació, per fi havia entès la voluntat
de la Generalitat de Catalunya i es
felicitaven de que per fi l’equip de
Govern hagués decidit apostar per la
creació de sòl industrial públic».

El PSC de Riudoms, en una reunió
al mes de maig amb l’equip de
govern, va ratificar el seu suport total
al nou polígon. En el Ple de pocs dies
després votaven en contra, sense
que fins a dia d’avui hagin donat
explicacions serioses d’aquest sobtat
canvi de criteri.

El Ple va aprovar definitivament els
models d’estatuts i de conveni i
nosaltres continuem parlant amb la
gran majoria dels propietaris, amb
l’excepció d’uns pocs que es neguen
rotundament a qualsevol tipus de diàleg.

l’Incasol per desviar responsabilitats,
convocar aquest Ple a les dotze del
migdia, afegir punts a una
convocatòria de Ple feta per l’oposició
( el qual contravé la Llei Municipal i de
Règim Local de Catalunya), afegir com
a un d’aquests punts l’aprovació
definitiva del Conveni per desenvolupar
el Polígon, quan s’havien de debatre
les al·legacions a aquest polígon en
aquell mateix Ple i, en definitiva, buscar
la fractura social del poble entre bons i
mals riudomencs.

Al llarg del Ple, el Govern (CIU i PP) es
va esforçar molt per dir que l’informe
jurídic per desestimar les al·legacions
l’havia elaborat l’Incasol i que els
socialistes de Riudoms ens
contradiem amb el Govern de la
Generalitat.

Els socialistes li vam voler recordar
que qui ha de vetllar pel terme de
Riudoms és el seu Ajuntament i en tot
cas, en segona instància, el Govern
de Generalitat si aquest Govern (CIU i
PP) es mostra absolutament ineficaç
per fer-ho!

‘ LES AIGÜES TORNEN AL
SEU CURS ’

El President provincial del PPC i el
regidor d’aquest partit al vostre
Ajuntament acorden:

La renovació de la Junta Local, la
creació d’una Junta Gestora i emplaçar
una convocatòria a 6 mesos.
El regidor demana respecte per als
pactes existents i les decisions preses.
El Partit a Riudoms comença una
nova etapa, afiliats i simpatitzants
farem que en la pròxima legislatura
continuem fent decisions.

Un breu resum de la zona industrial
«El Freixe».
El regidor del PPC a Riudoms tingué
una reunió amb els portaveus de la
plataforma de «El Freixe» i els explicà
el perquè l’equip de govern planteja la
possible creació d’aquesta zona
industrial.

Se’ls digué que en la fase en què es
troba tot el projecte necessita un estudi
previ del mateix per tal de decidir si és
o no viable. Senyors, aquestes
persones no escolten.

Per favor, deixin treballar a l’equip de
govern, que si la decisió és positiva per
a la seva execució, tindran un mes per
tal de presentar totes les al·legacions
que creguin oportunes.

No facin insinuacions malèfiques que
insten a crear un clima de crispació,
perquè el resultat final serà el què serà.
Tenim l’obligació d’escoltar a tothom.
Crear una plataforma en defensa del
tema que sigui és positiu per un poble.
El que no és tant positiu, diria més
aviat nefast, és que aquesta
plataforma es polititzi.  Els partits de
l’oposició es serveixen de la mateixa
per treure’n un rendiment polític: pensin
vostès que el govern de la Generalitat
de Catalunya està format per PSC i
ERC, i d’aquest govern en deriva
l’INCASÒL.

Deixin treballar als responsables, no
jutgin un polígon industrial que avui per
avui no existeix.  No s’autoproclamin
jutges per decidir allò que és bo o no.
És tanta la seva capacitat?

- Per què l’equip de govern no explica en les pàgines d’aquest butlletí
cap notícia relacionada amb la forta oposició (amb més de 2000
signatures de riudomencs en contra) que ha aixecat la creació del
polígon El Freixe?
- Perquè la ràdio municipal no emet cap programa informatiu
relacionat amb notícies d’abast polític local, ni tampoc cobreix la
informació dels Plens Municipals? Com és possible que encara no
s’hagi fet cap referència explícita al polígon en cap programa de ràdio
ni s’hagi entrevistat a cap representant de la Plataforma?
- Cada vegada es veu més clar què l’equip de govern l’interesa
continuar amagant quelcom repecte a la creació del polígon El Freixe.

Atès que la política de mitjans de comunicació que utilitza el govern
municipal en benefici propi, està des de fa temps en entredit i s’obvien
molts fets i notícies de rellevància per la ciutadania riudomenca, tant
en aquest fulls com en altres espais informatius municipals, el Grup

d’ERC-AM es reitera en la seva proposta i deixa la resta d’aquest
espai en blanc a causa de la falta de rigor informatiu del Butlletí
Municipal de Riudoms, i de l’equip de govern en general.

Properament tindreu a l’abast i rebreu més informació nostra per
altres mitjans de comunicació: la revista l’Esquerra de Riudoms,
el recent butlletí de caràcter mensual Esquerra Infomunicipal o
el renovat web www.esquerra.org/riudoms
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Inauguració del carrer de La Solana

A dos quarts d’onze de la nit va tenir lloc la inauguració del carrer de La Solana, com a mostra de bona relació amb
aquesta població de Ciudad Real. L’acte va comptar amb la presència de l’alcalde de l’Ajuntament de La Solana,
Sr. Diego García-Abadillo Guerrero i amb diverses autoritats d’aquest municipi de La Mancha. Seguidament, al Parc de
Sant Antoni, l’Asociación Cultural Amigos de la Zarzuela «Federico Romero», van oferir-nos una Antología de la Zarzuela.

Reconeixement a la

Cooperativa Agrícola de Riudoms

Els alcaldes inauguren el carrer
de La Solana.

Després de la inauguració, Gran
Ball de Gala.

Coincidint amb

els actes de la Fira . . .

Enjardinament de la
nova rotonda en que
les antigues moles en
són les protagonistes.

Quants sacs d’olives
hauran mòlt aquestes
pedres?

El diumenge de la Fira,
es va fer un senzill acte
d’agraïment a la
Cooperativa Agrícola
de Riudoms, per haver
donat les pedres del
seu antic molí d’oli, que
s’han situat a la
rotonda del polígon
industrial El Prat, accés
privilegiat d’entrada a
Riudoms des de la
Carretera de Cambrils.


